
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  07.12.2021. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 15:25 h. cez aplikáciu Zoom. 
 
 

Prítomní: Ospravedlnili sa:  Neprítomní: 
JUDr. Mgr. Jozef Uhler Ing. Peter Klučka Ing. Monika Debnárová - 
Ing. Peter Strapák Ing. Peter Války Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D.  
Igor Polakovič  Ing. Jozef Krúpa  
Mgr. Tomáš Palkovič  PhDr. Ľuboš Krajčír  
Mgr. Rastislav Tešovič  Ing. Katarína Augustinič  
Ing. Tatiana Kratochvílová  Mgr. Ján Buocik  
PhDr. Alžbeta Ožvaldová  Ing. František Brliť  
Ing. Peter Lenč  Ing. Ivan Lechner  
    

 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr. Mgr. Jozef Uhler. 
 
 
Upravený program rokovania komisie: 

  
1. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 09.11.2021. 
2. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy na predkladanie ŽoNFP na 

zvyšovanie atraktivity a prepravnej kapacity nemotorovej dopravy (predovšetkým cyklistickej 
dopravy) na celkovom počte prepravených osôb (IROP-PO7-SC72-2021-74). 

3. Aktualizácia stavu prípravy a výstavby cyklotrás v Bratislave. 
4. Rôzne. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9           za: 9       proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 09.11.2021. 
 

K záznamu KDIS zo dňa 09.11.2021 neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 

berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 09.11.2021. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9        za: 9          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



K bodu 2 
Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy na predkladanie ŽoNFP na 
zvyšovanie atraktivity a prepravnej kapacity nemotorovej dopravy (predovšetkým cyklistickej 
dopravy) na celkovom počte prepravených osôb (IROP-PO7-SC72-2021-74). 
 

Materiál uviedol Mgr. Michal Hežely z oddelenia programovania a spolupráce. Po skončení odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 

 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy  
 

schváliť 
 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (ŽoNFP) s cieľom realizácie projektu 
Rekonštrukcia združeného chodníka na Kutlíkovej ulici v rámci výzvy na predkladanie ŽoNFP na 
zvyšovanie atraktivity a prepravnej kapacity nemotorovej dopravy (predovšetkým cyklistickej 
dopravy) na celkovom počte prepravených osôb financovanej prostredníctvom Integrovaného 
regionálneho operačného programu (IROP) s kódom výzvy IROP-PO7-SC72-2021-74, ktorého ciele 
sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom rozvoja mesta; 

 
2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 
3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 11 

615,78 EUR, t. j. vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10         za: 10       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Aktualizácia stavu prípravy a výstavby cyklotrás v Bratislave. (Bod 3 presunutý na najbližšie 
zasadnutie)  
 

K materiálu nebol prítomný zodpovedný zamestnanec z referátu cyklodopravy. Predseda komisie 
rozhodol o presune bodu na najbližšie zasadnutie komisie. Bod bol uzavretý bez uznesenia. 
 
 
 
K bodu 4 
Rôzne 
 
Prezentácia zmien v MHD od 12.12.2021. 

 
Materiál uviedol Ing. Milan Donoval, podpredseda predstavenstva a CTO spoločnosti DPB, a.s. Bod 

bol uzavretý bez uznesenia. 
 
 
 
 
 
                                                                         JUDr. Mgr. Jozef Uhler 
              predseda komisie 
 
Zapísal: Ing. Patrik Kohan 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 07.12.2021           


